
1

Een tweede onderwerp: Wilbertsplein.

Sociaal Gemert-Bakel wil graag een specificatie van de € 182.000 bestemd voor 
ontwikkeling, proceskosten en scenario-uitwerking centrum Bakel.

Vraag 1: Is het bovengenoemde bedrag helemaal besteed ?

 In de adviesnota staat dat er is een krediet beschikbaar gesteld  is van 
 € 150.000.  
 2) Waarom wordt er nu weer een krediet van € 76.000 gevraagd voordat er een 
     klinker is verwijderd ?

Even voor de duidelijkheid het aanvullende krediet is meer dan de helft van het 
oorspronkelijke bedrag !!!!!

3) Hoe definitief is het financiële overzicht ? Er is slechts een offerte 
    uitgebracht. 
4) Vindt het college dit genoeg ?

Naar aanleiding van de definitief ontwerp heeft Sociaal Gemert-Bakel de volgende vraag:
5)Blijven er voldoende parkeerplaatsen beschikbaar dichtbij de kerk , bij het 
   gezondheidscentrum en de voorzieningen erom heen en bij de Poolse winkel 
    na uitvoering van fase 1 ?

6)Waarom is er een omgevingsvergunning afgegeven op 24 december 2020 –
    gepubliceerd in het Gemerts Nieuwsblad op 29 december voordat het 
    onderwerp in de commissie en de raad is behandeld ? 
    Of wordt de raad hiermee buiten spel gezet? 

7)Heeft de veiligheidsregio advies uitgebracht over het definitieve ontwerp ?
8)Zo Ja, mogen wij dit dan ontvangen.
   Zo nee waarom niet?

  Volgens het advies van de bezwarencommissie d.d. 15 december m.b.t. het 
  verkeersbesluit afsluiting Sint Wilbertsplein is een advies ontvangen m.b.t. het 
  voorlopig ontwerp.

  9) Mogen wij dit advies ontvangen?
10) Of is dit advies alleen uitgebracht over het voorlopige ontwerp ?
      Wij zien dit niet terug in de bijlagen.

Therese v d Eventuin, raadslid Sociaal Gemert-Bakel
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